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معتمدون لانجاز تأشيرات العمل وتصديق الشهادات لقنصلية المملكة العربية السعودية 

JOB VACANCY

يرجى الابلاغ بانك قرأت الاعلان عن طريق موقع شركة الهدف للتوظيف

A leading Company located in Riyadh  is seeking to recruit the Opening Vacancies:

Digital Marketing Specialist

Key Responsibilities:

    -  Develop and execute comprehensive marketing strategies to promote our event management services.
    -  Create and manage content marketing campaigns, including posts, social media content, and email marketing.
    -  Track and report on the performance of marketing campaigns, providing insights for continuous improvement.
    -  Stay up-to-date with industry trends and emerging marketing technologies.

Qualifications:

    -  Proven experience in marketing.
    -  Proficiency in digital marketing, including SEO, Google analytics, social media, and email marketing.
    -  Social Media Marketing: Proficiency in leveraging social media platforms (e.g., Twitter, LinkedIn, Instagram) for brand building, engagement, and lead generation.
    -  Strong analytical and data-driven decision-making skills.
    -  Creative thinker with a passion for innovative marketing strategies.

Ability to work independently and meet deadlines in a remote work environment.
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If you are interested Please send your cv to

Edu@targetjo.com

-----------------------------------------------------------------------------------

ملاحظة هامة - جميع الاعلانات - بقسم الوظائف الحالية في الاردن

ننشرها كما تردنا من الشركات المعلنة او من المواقع الاخبارية دون تحمل اى مسؤولية

(لمتابعة اخر الاعلانات اولا باول يرجى مراجعة موقعنا كل نصف ساعة حيث يتم تحديث الاعلانات وبشكل مستمر كل نصف ساعة)

TARGETJO

ادعوا اصدقائك للاشتراك معنا لتصل جميع اعلانات التوظيف الى بريدكم الالكترونى مباشرة
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